
Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, vanavond ook te stemmen
over de moties ingediend bij het notaoverleg Versnelling
besluitvorming infrastructuur.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel mee, dat ingevolge artikel 69,
tweede lid, van het Reglement van Orde, een aantal
aangehouden moties zijn vervallen. Het betreft de moties
29815, nr. 135; 29385, nr. 32; 29815, nr. 134; 26407, nr. 31;
28165, nr. 79; 29509, nr. 22; 27923, nr. 57; 29509, nr. 24;
29509, nr. 25; 25437, nr. 60; 25437, nr. 61; 26991, nr. 211;
28694, nr. 61; 28844, nr. 23; 29576, nr. 59; 29815, nr. 146;
23645, nr. 246; 23645, nr. 247; 28286, nr. 239; 31135, nr.
10; 21501, nr. 33, nr. 185; 31093, nr. 19; 29675, nr. 52;
29826, nr. 34; 29675, nr. 56; 29675, nr. 57; 30168, nr. 8;
28140, nr. 53; 26991, nr. 239; 26631, nr. 285; 30111, nr. 42;
30111, nr. 46; 22894, nr. 202; 29538, nr. 94; 20361, nr. 138;
28684, nr. 197; 26631, nr. 297; 27659, nr. 110; 30654,
nr. 63; 30654, nr. 64; 30654, nr. 73; 29665, nr. 132; 29665,
nr. 133; 19637, nr. 1253; 29435, nr. 221; 27295, nr. 134;
28982, nr. 68; 31349, nr. 13; 30536, nr. 99; 31101, nr. 7;
31354, nr. 28; 31349, nr. 11; 31371, nr. 66; 31070, nr. 41;
31070, nr. 37; 31070, nr. 40; 21501-20, nr. 423; 21501-20,
nr. 424; 27451, nr. 109; 31532, nr. 7; 27295, nr. 143; 31143,
nr. 51; 31913, nr. 1; 22894, nr. 218; 27859, nr. 19; 31700-X,
nr. 102; 31847, nr. 8; 31847, nr. 10, en 31795, nr. 24.

Het woord is aan mevrouw Van der Burg.

Mevrouw Van der Burg (VVD): Voorzitter. Ik wil graag
rappelleren over nog niet beantwoorde schriftelijke
vragen aan de minister voor Wonen, Wijken en Integratie
en de minister van VROM. De vragen gaan over de
erfpacht in Amsterdam. De vragen zijn ingediend op
13 mei. Er is een uitstelbriefje gekomen op 23 juni
jongstleden.

De voorzitter: Ik stel voor, het stenogram van dit deel
van de vergadering door te geleiden naar het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de heer De Wit, als
voorzitter van de vaste commissie voor SZW.

De heer De Wit (SP): Voorzitter. In die hoedanigheid
verzoek ik u, het verslag van het algemeen overleg over
deeltijd-WW van hedenochtend op de agenda van
vandaag te plaatsen.

De voorzitter: Ik neem aan dat daar geen bezwaar tegen
is. Aldus besloten.

Het woord is aan de heer Van Gerven.

De heer Van Gerven (SP): Voorzitter. Namens mevrouw
Leijten doe ik een vooraankondiging. Wij vragen u, er
rekening mee te houden dat wij waarschijnlijk het
verslag van het overleg over pakketmaatregelen AWBZ
op de agenda willen plaatsen.

De voorzitter: Ik stel voor om daar bij de planning
rekening mee te houden.

Het woord is aan mevrouw Van Velzen.

Mevrouw Van Velzen (SP): Voorzitter. Ik vraag een VAO
aan over het debat dat gisteren gehouden is over de
modernisering van het gevangeniswezen en het
Masterplan gevangeniswezen.

De voorzitter: Ik stel voor, dit VAO op de agenda te
zetten.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan mevrouw Van Gent, als
voorzitter van de commissie voor Wonen, Wijken en
Integratie.

Mevrouw Van Gent (GroenLinks): Voorzitter. Ik zou
graag zien dat er een VAO op de agenda wordt geplaatst
naar aanleiding van het gisteren gehouden algemeen
overleg over de relatie tussen de corporaties en de
overheid.

De voorzitter: Ik stel vast dat daartegen geen bezwaar
bestaat. Het VAO wordt op de agenda gezet.

Het woord is aan mevrouw Snijder-Hazelhoff.

Mevrouw Snijder-Hazelhoff (VVD): Voorzitter. Ik zie
graag een VAO naar aanleiding van het algemeen
overleg glastuinbouw op de agenda van vandaag
geplaatst.

De voorzitter: Ik constateer dat geen van de leden
daartegen bezwaar heeft. Het VAO zal op de agenda
worden gezet.

Het woord is aan de heer Pechtold.

De heer Pechtold (D66): Voorzitter. Ik zie graag het
verslag van het algemeen overleg over Afghanistan op
de plenaire agenda geplaatst.

De voorzitter: Ik stel vast dat geen van de leden daar
bezwaar tegen heeft. Het punt zal op de agenda worden
geplaatst.

Het woord is aan mevrouw Neppérus.

Mevrouw Neppérus (VVD): Voorzitter. Ik wil graag een
vooraankondiging doen. Vanmiddag is het algemeen
overleg over luchtkwaliteit. Houdt u er maar rekening
mee dat wij daar een VAO over willen. Ik verzoek u
derhalve dat VAO voor vandaag op de agenda te zetten.

De voorzitter: Dat doen wij. Aldus besloten.
Het woord is aan de heer Heerts.

De heer Heerts (PvdA): Voorzitter. Mijn voorstel is om
het woordje ″vooraankondiging″ bij het VAO bestrijding
georganiseerde misdaad te laten vervallen en het VAO
op de plenaire agenda te plaatsen.

De voorzitter: Aldus besloten.
Het woord is aan de heer Roemer.

De heer Roemer (SP): Voorzitter. Ik stel voor, het VAO
geschillencommissie luchtvaart en uitplaatsing taken IVW
uit te stellen tot na het reces. Ik heb namelijk om een
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heropening van het debat gevraagd en die vindt na het
reces plaats.

De voorzitter: Wij voeren het VAO van de agenda af.
Het woord is aan mevrouw Agema.

Mevrouw Agema (PVV): Voorzitter. Namens mijn collega
Tony van Dijck doe ik een vooraankondiging voor een
VAO over ABN AMRO en Fortis.

De voorzitter: Wij zullen het VAO op de agenda zetten.
Het woord is aan mevrouw Van Gent.

Mevrouw Van Gent (GroenLinks): Voorzitter. Namens de
heer Vendrik doe ik een vooraankondiging voor een VAO
duurzaam inkopen.

De voorzitter: Wij zullen dit VAO op de agenda zetten.
Het woord is aan de heer Van Gerven.

De heer Van Gerven (SP): Ik zou graag een VAO willen
vragen over de Zorgverzekeringswet.

De voorzitter: Wij zullen dat aan de agenda toevoegen.
Het woord is aan mevrouw Jacobi.

Mevrouw Jacobi (PvdA): Voorzitter. Ik zou een VAO
willen aanvragen over de beheerplannen van Natura
2000, een overleg dat gisteren is gevoerd.

De voorzitter: Wij zullen dit op de agenda plaatsen.
Het woord is aan mevrouw Gesthuizen.

Mevrouw Gesthuizen (SP): Voorzitter. Naar aanleiding
van berichten in de media over massaontslag bij TNT
zou ik een spoeddebat willen aanvragen met de minister
van Sociale Zaken en Werkgelegenheid en de staatsse-
cretaris van Economische Zaken.

De heer Elias (VVD): Bij het aanvragen van een eerder
spoeddebat heb ik al gezegd dat de politiek, de Tweede
Kamer, niet op de stoel van de ondernemer moet gaan
zitten. Wij zijn er dus op tegen!

Mevrouw Van Gent (GroenLinks): Het is best een
ernstige situatie bij TNT, maar ik vrees dat die niet met
een spoeddebat wordt opgelost. Het lijkt mij wel zinnig
als wij het kabinet een brief vragen, nog vandaag, waarin
wordt ingegaan op de vraag of het nog een rol voor
zichzelf ziet weggelegd om het tij te keren.

Mevrouw Spies (CDA): Voorzitter. De CDA-fractie heeft
geen behoefte aan een spoeddebat en ook niet aan een
brief.

De heer Heerts (PvdA): Geen behoefte aan een
spoeddebat. Als er een brief moet komen, is daar nooit
bezwaar tegen.

De voorzitter: Mevrouw Gesthuizen, ik moet constate-
ren dat u geen steun hebt voor een spoeddebat.

Mevrouw Gesthuizen (SP): Ik begrijp dat er geen enkele
steun voor is om de problematiek waardoor die
werknemers getroffen worden hier te bespreken. In ieder
geval dank voor de steun voor een brief. Bij dezen mijn
verzoek om dit verzoek door te geleiden.

Mevrouw Van Gent (GroenLinks): Ik distantieer mij een
beetje van de woorden dat er geen steun voor TNT zou
zijn, want dat is in ieder geval bij de GroenLinksfractie
niet het geval.

Mevrouw Gesthuizen (SP): Geen steun om het te
bespreken!

Mevrouw Van Gent (GroenLinks): Dan wil ik een
tussenvoorstel doen. Als wij nu zeggen dat die brief er
voor 19.00 uur moet zijn, kunnen wij dan alsnog onze
mind opmaken.

De voorzitter: Dan zou ik u ook in overweging kunnen
geven om niet een spoeddebat maar een spoed-AO te
vragen waarna het VAO weer op de agenda kan worden
geplaatst. Zo voorkomt u dat wij vannacht om half zes
nog aan het stemmen zijn.

De heer Poppe (SP): Als die brief er nu niet om 19.00
uur is, vinden alle tegenstanders van een spoeddebat het
dan goed om in het reces terug te keren om dat debat
alsnog te houden, of hebben wij liever een spoeddebat
als die brief er wel om 19.00 uur is?

De voorzitter: Dat is een ″als-dan″-vraag. Wij geleiden
het stenogram van dit gedeelte van de vergadering door
naar het kabinet.

Mevrouw Gesthuizen (SP): Dat lijkt mij een uitstekend
voorstel. Als de brief er niet om 19.00 uur is, sta ik hier
weer.

De voorzitter: Zo is het!

De heer Poppe (SP): Ik had een vraag aan de fracties die
geen spoeddebat willen. Komen wij dan terug van reces?

De voorzitter: Nogmaals, wij geleiden dit deel van het
stenogram door naar het kabinet met het verzoek om
een brief voor 19.00 uur. Het staat u vrij om om 19.00
uur te handelen.

Mevrouw Agema (PVV)
© M. Sablerolle – Gouda
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Het woord is aan mevrouw Van Toorenburg.

Mevrouw Van Toorenburg (CDA): Er ontstaat wat
verwarring, want er is vandaag geen regeling van
werkzaamheden meer voorzien. Vanmiddag hebben wij
een overleg over vreemdelingenzaken en wij kunnen niet
uitsluiten dat er daarna behoefte bestaat aan een VAO. U
wekt de indruk dat er om 19.00 uur nog een regeling is,
of heb ik dat mis?

De voorzitter: Nee, maar het staat de leden natuurlijk
altijd vrij om om een regeling te vragen. Wij nemen hier
in ieder geval kennis van en zetten dit VAO alvast op de
agenda.

De vergadering wordt van 12.25 uur tot 12.35 uur
geschorst.

Aan de orde is het debat naar aanleiding van een
algemeen overleg op 18 juni 2009 over genetisch
gemodificeerde organismen.

©

Mevrouw Ouwehand (PvdD): Voorzitter. Ik heb twee
moties die ik aan de Kamer voorleg.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat het kabinet pleit voor een open en
breed debat over de rol van genetische modificatie in de
toekomst van de landbouw;

van mening dat de door het kabinet gekozen opzet en
uitvoering hieraan niet tegemoet komt, onder meer
omdat tegenstanders van ggo’s en personen die wijzen
op risico’s van ggo’s niet voldoende aan het woord
komen;

van mening dat noodzakelijke voorwaarden voor een
breed en open debat bestaan uit een gedeelde vraagstel-
ling, een zorgvuldig proces en een brede vertegenwoor-
diging van de relevante actoren in de samenleving;

verzoekt de regering, een pas op de plaats te maken in
de ontwikkeling van de sociaaleconomische criteria voor
ggo’s totdat het proces dat hieraan ten grondslag ligt,
voldoet aan voornoemde voorwaarden,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is voorgesteld door het lid
Ouwehand. Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 137 (27428).

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat het kabinet bekijkt in hoeverre ggo’s
een plek hebben in duurzame landbouw;

constaterende dat daarvoor wel duidelijk moet zijn wat er
onder duurzame landbouw verstaan wordt;

verzoekt de regering, voorstellen te doen voor een
definitie van duurzame landbouw,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is voorgesteld door het lid
Ouwehand. Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 138 (27428).
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De heer Polderman (SP): Voorzitter. Ik dien de volgende
motie in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat Nederland een rijke historie en
expertise heeft aan landbouwtechnieken met daarbij een
bijzondere kennis van plantenveredelingstechnieken en
daarin altijd een voorloper is (geweest);

overwegende dat in de discussie rondom de wenselijk-
heid van genetisch gemanipuleerde gewassen (ggo) een
analyse ontbreekt van de daadwerkelijk gerealiseerde
toegevoegde waarde ervan;

constaterende dat we betere en preciezere resultaten
kunnen boeken met technieken die we reeds voorhanden
hebben dan met ggo tot nu toe bereikt is;

verzoekt de regering, een analyse te maken, leidend tot
een weging van alternatieven van genetisch gemodifi-
ceerde gewassen, zowel van technische aard, zoals
Marker Assisted Breeding en veredeling, als niet-
technisch, zoals bodembeheer en biologische landbouw,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is voorgesteld door het lid
Polderman. Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 139 (27428).

De vergadering wordt enkele ogenblikken geschorst.
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Minister Verburg: Voorzitter. Bereid ben ik altijd, maar ik
moet er nog toe in staat zijn en dat ben ik inmiddels.
Kortheidshalve ga ik in op de ingediende moties.

De eerste motie van mevrouw Ouwehand verzoekt de
regering, een pas op de plaats te maken in de ontwikke-

Voorzitter
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